
 

 

 

Zápis z kolegia děkana HF JAMU dne 26. 10. 2020 

 

Přítomni: Prof. MgA. Jindřich Petráš, Doc. MgA. Jana Goliášová, Doc. Jurij Likin, Ing. Jana 
Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Mgr. Jan Přibil, DiS. 

Host: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D. 

Informace děkana: 

1) Pan děkan přivítal nově zvolenou děkanku prof. Barbaru M. Willi. 

2) Mimořádná opatření vlády – od pondělí není umožněno v budově fakulty samostudium – výuka 
nadále pouze distanční. Otevření budovy od 7.00 do 16.00. 

3) Čestný doktorát 30. 10. se neuskuteční. Po ukončení koronavirové krize bude stanoven náhradní 
termín. 

4) Akreditace – shrnutí.  

 

Informace Dr. Lyka: 

1) Ve dnech 22.–26. 10. úspěšně proběhla na JAMU mezinárodní evaluace vědy a výzkumu (v rámci 
hodnocení Metodikou 17+), a to plně on-line formou. Proděkan Lyko v této souvislosti děkuje všem 
zástupcům HF za účast na pohovorech s evaluačním panelem, jmenovitě: Prof. Petrášovi, Doc. 
Šilerové, Doc Dlouhému, Doc. Šmukařovi, Doc. Horáčkové, Dr. Slimáčkové, Dr. Ambrosi, Dr. 
Rovňákovi, MgA. Mikolášikové, MgA. Beinhauerovi, MgA. Krausovi, Ing. Kopecké, MgA. Koňárkové, 
MgA. Poláškové, Doc. Sedláčkovi, Mgr. Esterkovi, Mgr. Hajdu.  

2) Dne 29. 10. proběhne na HF JAMU tradiční doktorandská konference, vzhledem k aktuálním 
opatřením plně v on-line formě. Všichni členové akademické obce jsou k jejímu sledování srdečně 
zváni! 

3) Dne 15. 10. proběhla Knihovní rada JAMU, HF zastupovali doc. Holá a Dr. Lyko. Podrobněji viz 
samostatný zápis z jednání. 

4) Vyšlo nové číslo elektronického odborného časopisu HF JAMUsica: https://jamusica.jamu.cz/ 

5) SZ HF je před dokončením, před finalizací bude předán k připomínkování nově zvolené kandidátce 
na děkanku HF Prof. Barbaře Willi. 

 

Informace doc. Goliášové: 

1) SZZ proběhly on line. Paní proděkanka děkuje L. Ostrému a M. Valovi za spolupráci. 

2) Fakulty byly vyzvány studijní prorektorkou, aby zpracovali dokument, jakým způsobem probíhá 
distanční výuka na fakultě. Studijní proděkani obou fakult vyjádřili názor, že distanční výuka hlavních 
oborů na obou fakultách není z dlouhodobého hlediska optimální. Toto vyjádření by mělo být zasláno 
na NAÚ a na ministerstvo. 

3) Návrh, aby vybrané koncerty byly natáčeny kromě audia i na video a byl vytvořen portál, na kterém 
by byly zveřejňovány. Bude řešeno komplexně v souboru budoucích dalších inovací, které se budou 
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vztahovat k PR fakulty. 

 

Informace Ing. Vondráčkové: 

1) Nahrávací studio (AVS) v souvislosti s distanční výukou.  

2) Na děkanát bude přijat nový pracovník zejména pro marketing od 1. 1. 2021. 

3) Setkávání Nové hudby + proběhne on-line. 

4) Informace z KR: 

- CRP 2020 – do 15.11. je nutno na MŠMT nahlásit případné nedočerpání dotací. 
- CRP 2021 – 23.10. proběhla schůzka CRP 21 + IP 2021. 

5) Projekt ESF – vložená aktivita byla schválena. Pozice manažera kvality bude navýšen o 1,0 od 1. 
12. 2020. Úvazek na pozici tajemníka kvality bude navýšen o 0,3 úvazku s účinností od 1. 11. 2020.. 

 

Informace Mgr. Přibila: 

1) Návrh na vytvoření jednotné platformy pro distanční výuku.  Doc. Goliášová a doc. Likin upozorňují, 
že tato platforma je již vytvořena pomocí aplikace Office 365, - návod pro instalaci je v IS. Pokud si 
tento program student nestáhne a nepoužívá, znamená to, že se nezúčastňuje distanční výuky na HF. 
 
2) Informace o schůzce s prof. Jiraským ohledně akreditací. 

3) Vedoucím kateder byl zaslán přehled výstupů z RUV za rok 2019. 

4) Sympozium o externích evaluacích uměleckých studijních programů– diskusního panelu se 
zúčastní doc. Fajnor. 
 

Informace doc. Likina: 

1) Výzva katedrám ohledně realizace plánovaného hostování zahraničních pedagogů formou online 
výuky. Nabídku akceptovaly KKDOR a KDN. Streamované koncerty, online lekce a workshopy SNHP 
jsou nabízeny dalším katedrám jako KDN, KSN, KKI. 

2) Informace studentů ubytovaných na kolejích ohledně podmínek online výuky, cvičení na nástroj, 
kvality signálu wi-fi.  

 

Příští KD proběhne dne 9. 11. v 9.30 

 

Zapsala: A. Horáková     verifikoval: prof. Jindřich Petráš, děkan HF 

 


